
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 22/09/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Εκπαίδευση  ιατρών  του  Γενικού  Νοσοκομείου  Σερρών  στην
διασωλήνωση ασθενών»

Κύριε Υπουργέ,

Με το υπ’ αρ. πρωτοκόλλου 1428/14/2021 έγγραφο της Ιατρικής Υπηρεσίας Σερρών με
θέμα «Εκπαίδευση ιατρών του Γ.Ν. Σερρών στην διασωλήνωση ασθενών» καλούνται 7
γιατροί  (2  παθολόγοι  2  καρδιολόγοι  2  χειρουργοί  και  1  ΩΡΛ),  λόγω των  έκτακτων
αναγκών  που  αντιμετωπίζουμε  εξ’  αιτίας  της  πανδημίας  του  κορωνοϊού,  να
εκπαιδευτούν στην διασωλήνωση ασθενών για την αντιμετώπιση εκτάκτων αναγκών
στο  Τμήμα  Επειγόντων  Περιστατικών.  Αυτό  συνεπάγεται:  Α)  Την  παραδοχή  της
αποτυχίας  των  Κυβερνώντων  να  δώσουν  οριστική  και  άμεση  λύση  στο  τεράστιο
πρόβλημα της έλλειψης αναισθησιολόγων στην Περιφέρεια και ειδικά στο Νοσοκομείο
Σερρών.  Β)  Ότι  σκοπεύουν  οι  κυβερνώντες  να  αφήσουν  τα  Νοσοκομεία  χωρίς
αναισθησιολόγο  σε  εφημερία  και  θεωρούν  πως  με  εκπαίδευση  λίγων  ωρών  σε
πρόπλασμα  οποιοσδήποτε  ειδικότητας  ένας  γιατρός  μπορεί  να  υποκαταστήσει  τη
συγκεκριμένη ειδικότητα.  Γ)  Ότι  σε τέτοια  περίπτωση ο ιατρός άλλης ειδικότητας  θα
πρέπει  να  είναι  εκεί  για  όλα  (διασωλήνωση  -  αερισμός  -  αντιμετώπιση  της  κυρίας
πάθησης από τον ίδιο), γεγονός αδύνατο και επικίνδυνο σε πραγματικό χρόνο.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε άμεσα, προκειμένου να υποδεχτούν την σχετική ως άνω
εκπαίδευση κατάλληλης ειδικότητας ιατροί, αφού, αν εφαρμοστεί η παραπάνω οδηγία,
το Νοσοκομείο Σερρών θα λειτουργεί πλέον εκτός ασφαλείας,  ακόμα και στο Τμήμα
Επειγόντων Περιστατικών;

Ο ερωτών Βουλευτής
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